

Service Bulletin – Olympic Games

Dear Sirs,

this summer, several major sporting events will cause disruptions in the delivery network in France. The most significant of these events are the Olympic and Paralympic Games, which will take place from July 26 to August 11 and from August 28 to September 8, respectively.

The setup of the necessary infrastructure, the travel of athletes and visitors, as well as the subsequent dismantling and clearing of temporary traffic routes, will lead to extensive access restrictions in Paris and the surrounding metropolitan area during the summer.

For more information, news, and updates on traffic and service restrictions, please visit the official websites of the French Ministry of Transport and the City of Paris.

Additionally, the Tour de France, from June 26 to July 21, will have limited impacts on some local services across France.

Yours sincerely,

APEX GmbH Internationale Spedition



Andreas Petersen



Hinweis – Olympische Spiele

Sehr geehrte Damen und Herren,

in diesem Sommer werden mehrere große Sportveranstaltungen zu Störungen im Liefernetzwerk in Frankreich führen. Die bedeutendste dieser Veranstaltungen sind die Olympischen und Paralympischen Spiele, die vom 26. Juli bis 11. August bzw. vom 28. August bis 8. September stattfinden.

Die Einrichtung der entsprechenden Infrastruktur, die Fahrten von Athleten und Besuchern sowie der anschließende Abbau und die Räumung temporärer Verkehrswege werden zu weitreichenden Zugangsbeschränkungen in Paris und der umliegenden Metropolregion während des Sommers führen.

Weitere Informationen, Neuigkeiten und Updates zu Verkehrs- und Servicebeschränkungen finden Sie auf den offiziellen Webseiten des französischen Verkehrsministeriums und der Stadt Paris.

Zudem wird die Tour de France ab dem 26. Juni bis zum 21. Juli begrenzte Auswirkungen auf einige lokale Dienstleistungen in ganz Frankreich haben.

Freundliche Grüße aus Glinde

APEX GmbH Internationale Spedition



Andreas Petersen

